
 
FAU møte Hjellestad skole 

Dato:  20.09.23 

Sted:  Studio 

Møtestyrer:  FAU leder Iren D. Hjellestad 

Referent:  Iren D. Hjellestad 

  

Oppmøte oversikt 

Trinn Navn på representant i FAU Tilstede (sett kryss) Verv 
1.trinn Natalie Larsen, mobil 90153766 x Trafikk 
1.trinn Maren Hope Gildernes, mobil 99417343 x  
2.trinn Tina K. Ottesen x Kulturforum 
2. trinn Julie Hole x Sekretær 
3.trinn Reyaneh Gh   
3.trinn Lise Marie Silkebækken x Trafikk 
4. trinn Marianne Tveit Haavind x Økonomi 
4.trinn Brede Balder x 17. mai 
5.trinn Kristoffer Hjellestad  Nestleder 
5.trinn Eldert Koiter   
6.trinn Hege Kvamsøy x 17. mai 
6.trinn Bjarne Strand-Henriksen x Miljørepr./ TV aksjonen 
7.trinn Anne Torhild Mettenes  Trafikk 
7.trinn Iren D. Hjellestad x Leder 
 
Referat 
 
 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte. Ikke gjennomgått siden det ikke foreligger referat på FB siden. Tas 
opp igjen på neste møte. 

2. Info fra SU/SMU møte (se eget referat fra skolen): Tok opp igjen tråden etter kvalitetsoppfølgingsmøtet fra i 
vår om digital arena/dømmekraft. Aldersgrense, foreldrekontroll, smartklokke med mulighet for foreldre å 
deaktivere den i skoletiden, bruk av digitale apper/hjelpemidler til å kommunisere mellom venner (f.eks. appen 
Discord) var nevnt. Det er ønske både fra foreldregruppen og skolen at vi får til et digitalt foredrag sammen ila. 
Høsten. Dette kan gå på ettermiddagstid, men som del av undervisning. FAU leder foreslo at FAU evt. kan stille 
med hotdog, kaffe og saft hvis det legges til like etter skoletid. Elevene tok opp utfordringer på 7.trinn med ufin 
språkbruk og knuffing i ballbingen på Dalen. Dette tar rektor med videre i skolen.   

3. Rektors kvarter: - Skolen har fokus på skriveferdigheter i år. – Det er ansatt ny avdelingsleder, Irene Steinslid, 
som kommer fra Liland hvor hun har jobbet som lærer i mange år. Hun starter 2. januar. – I uke 40 starter 
arbeidet med å male basen til 1. og 2. trinn. Arbeidet vil pågå i 2 uker.  - Det er mye gjenglemte klær som må 
håndteres. De klærne som ikke hentes innen fristen selges i form av bruktmarked på Boliviamarkedet. FAU er 
behjelpelig med å få tøyet vasket. Marianne har meldt seg. – Skolen ønsker støtte til nye gardiner i gymbygget. 
Rektor kommer tilbake med et prisoverslag. – Biblioteket er lokalisert i bomberommet og trenger fornying. 
Rektor spør om FAU kan bidra med noe. Rektor vil søke kulturfondmidler til innkjøp av bøker. – Utlån av 5 
ergometriske stoler til lærerne/skolen. Via et privat initiativ er det laget en leiekontrakt med FAU og skolen for 
utleie av 5 stoler. Det minnes om at slike tiltak alltid må drøftes med FAU og skole i forkant siden det er mange 
hensyn å avklare/ivareta. – FAU har bedt Rektor komme med informasjon om hvordan skolen jobber med 
dysleksi, hvordan er prosessen hvis man mistanker at sitt barn har dysleksi? Hvordan går foreldre frem for å få 
utredning og evt. tilrettelegging i forhold til barn med dysleksi? 

4. Gjennomgang av gruppene – oppgaver og info: 
Økonomi: FAU har følgende faste utgifter hvert år: Trivselslederkurs (ca. 20 000), Skolefrukt (ca. 20 000), Skidag 
6. trinn (ca. 6000), innleid foredrag høst (ca. 6000), støtte til kjøkkenhagen (ca. 5000,-), støtte til mat og helse 
(ca. 2000).  
Trafikksikkerhet: Høstens arrangement er trafikksikkerhetsuken. Anne har booket representant fra Trygg 
Trafikk til å holde innlegg i klassene. Han trenger hjelp fra enten en voksen eller noen barn fra 7.trinn. Kanskje 
elevrådsrepresentantene kan spørres? Anne fordeler oppgaver videre. Nathalie og Lise er med i trafikkgruppen 
i FAU. Anne vil søke om midler fra Fylkeskommunen til Hjellestad i Hjertet. Søknadsfrist er 1.12.  
Miljø/TV aksjon: TV aksjonen er sønad 22.10. Rektor har bekreftet at Studio og kjøkkenet er booket til det 
arrangementet. Julie har meldt seg til å hjelpe til i Studio. Bjarne legger ut oppgaver som må fylles.  



Kulturforum: Dansekurs ble avlyst pga. få påmeldte. Instruktør har tilbudt seg å holde dansekurs for voksne. 
Rektor er forespurt om det er mulig å låne Studio til det formålet og kommer med en tilbakemelding til Tina.  

5. Månedens oppg. ihht årshjul- Begynne arbeidet med trafikksikkerhetsuken. Planlegge TV-aksjonen. Planlegge 
foredrag.  

6. Foredrag i høst:  
7. Innmeldte saker: Skolegenser – FAU er enstemmig enig i at skolen skal være en gratis skole og at skolegenser 

bryter med dette prinsippet. Konklusjonen er nei til skolegenser. Adolfito – grafittikunst på en skolevegg 
(sørveggen mellom midtre og nedreplass er foreslått). FAU stiller seg positiv til et slikt forslag forutsatt at 
elevene kan tas med i prosessen, f.eks. med tegnekonkurranse på elementer de ønsker skal være med i 
kunstverket. Iren tar kommunikasjon med rektor mtp tillatelse og FAU må utrede kostnadene for stillas/lift og 
maleutstyr (spraybokser for maling og forsegling, åndedrettsvern, osv). Adolfito tar ikke betalt for selve jobben.  
– Dysleksi: Se under rektors kvarter.  

8. Eventuelt. Boliviamarkedet-organisering, pengebruk/bonger og mulighet til å kjøpe eget barn sitt produkt. Iren 
tar saken videre med rektor. Kaker, kjeks og søtsaker som belønning ved SFO. Iren tar saken videre med rektor.  

 
Saker som overføres til neste gang:  
Oppgradering av skolebibliotek.  
 
Hvilke tiltak skal vi ha for å jobbe med digital dømmekraft og sosialt miljø på Hjellestad? 
 
Neste FAU møte er 18.10.23. Vanligvis er FAU møte kl. 20 i Studio 2. uken i hver måned, men pga. høstferie forskyves 
oktobermøtet.   
Neste SU/SMU møte (med FAU møte etterpå) er 08.11.23. 
 

Skolebibliotek brainstorming: Hva kan FAU bidra med? Hva ønsker elevene av et bibliotek? Kan Adolfito gjøre en 
grafittivegg i biblioteket? Lyssetting, møblement, tiltak for barn med dysleksi i biblioteket. Kan en bibliotekstund være 
en TL aktivitet? Kan man få til et samarbeid med Grendalaget om et Grendabibliotek som kan brukes av elever på 
dagtid og sambygdinger på kveld? (Grendahuset på Dalen?). 
 

 

 


